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El guanyador masculí tot feliç pel 
seu nomenament 

JAUME PUIG: "SER EL MILLOR ESPORTISTA 
DE GRANOLLERS ÉS UN ORGULL". 

La falta de Jaume Puig a l'elec-
ció es va deixar sentir molt du-
rant tota la nit. El jugador d'hànd-
bol era el gran favorit per aconse-
guir aquest titol de Millor Espor-
tista Granolleri de l'any passat. La 
grip va ser la causa d'aquesta ab-
sència. Malgrat tot el vàrem en-
trevistar després d'un entrenament 
amb el seu equip al nostre 
Pavelló. El primer que 11 vàrem pre-
guntar es si ell es veia com el 
màxim candidat per ésser el Millor 
Esportista de Granollers, abans de 
l'elecció. 

Si vols que et digui ia veritat 
no coneixia pas qui entrava dins 
d'aquesta elecció. Llavors, el Gra-
nollers em va dir que em presen-
tava a l'elecció al Millor Esportis-
ta de Granollers i em va fer mol-
ta il·lusió saber que em presenta-
ven, perquè a tots els esportistes 
els agrada ser nomenats Millor Es-
portista de la ciutat on estàs fent 
el teu esport i portes una sèrie 
d'anys fent-ho. 

Que va significar per a Jaume 
Puig ser el millor esportista d'una 
ciutat en la que no hi viu, perquè 
tu ets de Montcada?. 

Jo soc de Montcada però por-
to set anys jugant a hàndbol a 
Granollers. El fet de ser físicament 
d'un poble no vol dir res, perquè 
esportivament m'he fet a Granollers. 
Des que jugo a la Divisió d'Honor 
he jugat a Granollers, doncs, no 
es pot dir que jo sigui de Montca-
da perquè soc de Granollers es-
portivament. 

Es sent Jaume Puig plenament 
identificat amb la nostra ciutat?. 

Lògicament, ja porto set anys i 
l'únic equip de Divisió d'Honor que 
conec és aquest i això, sembla 
que no, però influeix molt. A més 
a més estàs venint cada dia a en-
trenar a Granollers i això és molt 
important. 

Quan varen comunicar-te que 
eres el Millor Esportista masculí 
de Granollers?. 

M'ho va comunicar el president 
del club, el senyor Jaume Rodrí-
guez, ei dia següent, a les onze 
del matí aproximadament. 

1 quina va ser la reacció de Jau- ̂  
me Puig?. 

D'alegria, de molta alegria. 
T'ho esperaves, la veritat?. 
Tenia esperances però no se-

guretat de sortir. Esperances espe-
ro que com tots els que es van 
presentar i jo, a més a més, m'ho 
esperava pel fet de tenir una pro-
jecció internacional, com el meu 
cas d'hàndbol, o un altre esport 
per als altres candidats, és bas-
tant important a nivell d'esports. 

Que significarà per a Puig ha-
ber sortit escollit el millor espor-
tista de Granollers?. 

Sobretot és un orgull a nivell 
personal de dir que has aconse-
guit ser el millor esportista del lloc 
on estàs fent l'esport, i essent una 
ciutat important com és Granollers 
quan més important és la ciutat 
més important és aquest títol. Ser 
el millor esportista de Granollers 
per a mi és molt important per-
què és on estic fent l'esport i, a 
més, hi ha molts bons esportistes 
a Granollers. 

Ferran Raga ens deia la nit del 
sopar que la teva elecció era el 
fruit d'un treball d'un home que 
s'havia de superar moltíssim, amb 
una capacitat física fora del normal 
a l'hàndbol, i més al lloc especí-. 
fic del pivot, i creia que amb això 

es reconeixia la teva tasca i el seu 
treball dins, arribant a ser consi-
derat com un dels tres millors pi-
vots del món. 

Jo crec que per a demostrar ser 
un dels tres millors pivots del món 
s'ha de fer o a un Campionat del 
Món o a una Olimpiada. NO es pot 
demostrar només amb un o dos 
torneigs internacionals i jo no ho 
he demostrat a cap Campionat del 
Món o Olimpiada, encara que puc 
ser un deis millors pivots del món. 
Però espero que els anys que em 
puguin restar d'hàndbol m'agrada-
ria poder-ho demostrar. Però, això 
encara no he pogut fer-ho. 

Per últim, es parla que l'any pro-
per Jaume Puig fitxarà pel Barça, 
què ens en pots dir d'això?. 

Mira, hi ha una cosa molt clara 
i és que es parla que jo hi haig 
d'anar al Barcelona des de fa molts 
anys, i jo segueixo estant al Gra-
nollers. Estic molt a gust al Gra-
nollers i ara l'únic que penso és 
en acabar aquest any amb una bo-
na classificació per a l'equip. Crec 
que és el més important en aquest 
moment. 

Així és Jaume Puig, un jugador 
de luxe dins de l'hàndbol de la 
nostra ciutat que ha aconseguit a-
quest nou títol per a ell, sens dub-
te, amb tot mereixement. 
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